

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, SEPTEMBER 24, 2013**

**Community Center, Plummer Park, room # 4
7377 Santa Monica Boulevard, West Hollywood**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Diana Volman called the meeting to order at 7:00 P M.
2. Roll Call – Board Members present: Raisa Aguf, Andrey Pronin, Diana Volman, Vika Safrigina, Yefim Stolyarsky, Larisa Danilova, Maria Shtabskaya and Lyubov Levitan.

Valentina Matiji was absent.

Staff Liaison Tatiana Rodzinek.
3. Approval of Agenda: Luybov Levitan made a motion to approve agenda, seconded by Raisa Aguf
4. Approval of Minutes of the meeting of August 20, 2013 Maria Shtabskaya made a motion to approve, seconded by Andrey Pronin.
5. **ITEMS FROM THE PUBLIC**
There were no public comments.

6. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
There were no comments.

7. NEW BUSINESS

8.A. NEW PROJECTS IN COLLABORATION WITH LGAB.

Maria Shtabskaya spoke about her work with the Gay and Lesbian Center and the upcoming events in October that the Russian Advisory Board is doing in collaboration with the Gay and Lesbian Center and Gay and Lesbian Advisory Board

Andrey Pronin suggested that other Russian businesses be notified about the events

Lubov Levitan suggested that the RAB contact the National Council of Jewish Women

8.B. RAB WORKPLAN 2013-2014

Russian Advisory Board members made changes to the work plan

8.C. RUSSIAN STYLE FESTIVAL AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS PRESENTATION

Maria Shtabskaya asked for the sponsorship package from the previous festival in order to start recruiting vendors.

Vika Safrigina suggested that the organizing committee diversify the activities in the park

Andrey Pronin spoke about the structure of the festival

Yefim Stolyarsky inquired about the survey results

Vika Safrigina suggested that the board announces the contest or makes a call for artists

Larisa Danilova said that the events at the festival need to be catering to different age groups.

8. UNFINISHED BUSINESS

9.A. COMMUNITY EDUCATION PROGRAM IN CONJUNCTION WITH WEST HOLLYWOOD CHAMBER OF COMMERCE

Maria Shtabskaya spoke about the upcoming event

9. ITEMS FROM STAFF

There were no items from the staff

10. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

11. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

12. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 9:15 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, October 15, 2013

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 15th DAY OF OCTOBER 2013.

CHAIRPERSON

ATTEST

STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 24 СЕНТЯБРЯ 2013 ГОДА**

**Общественный центр Пламмер Парка, комната 4
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Диана Вольман объявила заседание открытым в 7 05 вечера
2. **ПРИВЕДЕНИЕ К ПРИСЯГЕ НОВОГО ЧЛЕНА СОВЕТА**
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета. Раиса Агуф, Андрей Пронин, Лариса Данилова, Ефим Столярский, Вика Сафрыгина Валентина Матиджи, Любовь Левитан, Диана Вольман, Мария Штабская. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Валентина Матиджи - отсутствовала.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Любовь Левитан предложила одобрить повестку дня, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Мария Штабская внесла предложение одобрить протокол заседания от 20 августа, Ефим Столярский предложил поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Комментариев не было.
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Комментариев не было
8. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**

8.A. НОВЫЕ ПРОЕКТЫ СОВМЕСТНО С СОВЕТОМ ГЕЕВ И ЛЕСБИЯНОК.

Мария Штабская говорила о работе с центром Геев и Лесбиянок, а также о предстоящих мероприятиях в Октябре
Андрей Пронин предложил, чтобы были приглашены все русскоязычные бизнесы.
Любовь Левитан предложила, чтобы члены совета связались с Национальным Советом Еврейских женщин.
- 8.B. РАБОТА ТОРГОВОЙ ПАЛАТЫ ГОРОДА С РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНОЙ**
Члены совета внесли коррективы в план работы.
- 8.C ФЕСТИВАЛЬ РУССКИЙ СТИЛЬ И ЦЕРЕМОНИЯ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ.**

Мария Штабская попросила предоставить ей спонсорский пакет предыдущих фестивалей для того, чтобы начать приглашать участников
Вика Сафрыгина предложила организовать различные виды развлечений в парке
Андрей Пронин говорил о структуре фестиваля
Ефим Столярский говорил о результатах опроса общественного мнения
Вика Сафрыгина предложила, чтобы совет объявил конкурс для подбора участников
Лариса Данилова сказала, что мероприятия должны быть для всех возрастных групп.

9. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

**9. А. ПРОГРАММЫ, ОРГАНИЗОВАННЫЕ СОВМЕСТНО С ТОРГОВОЙ ПАЛАТОЙ
ГОРОДА ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД**

Мария Штабская говорила о предстоящем мероприятии.

10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было

11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 9:15 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 15 октября 2013 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 15 ОКТЯБРЯ
2013 ГОДА.

ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ

СОТРУДНИК ГОРОДА